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Abstract (en)
The unit has a base with geometrical units (2-8), which are juxtaposed and each of them is formed with a set of lines. The lines of the units (2, 4, 6,
8) have angles different from that of the lines of neighboring units (3, 5, 7). The lines of one part of the geometrical units are printed with a classic ink
and the lines of another part of geometrical units are printed with an ink having metallic characteristics. An independent claim is also included for a
printing process of a security element.

Abstract (fr)
L'élément de sécurité comprend un fond (1) ayant des éléments géométriques juxtaposés (2 a 8) formés chacun d'un ensemble lignes, les lignes
d'un élément géométrique ayant un angle différent de celui des lignes d'un élément voisin. Les lignes d'une partie des éléments géométriques
sont imprimées avec une encre classique et les lignes d'une autre partie des éléments géométriques sont imprimées avec une encre ayant des
caractéristiques métalliques. <IMAGE>
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